
 

Socialdemokraterna i Nacka kommunfullmäktige 

Arbetsmiljön i skolköken 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

Nacka kommuns miljöenhet har under hösten stängt köket vid Duvnäs skola och utfärdat 
förelägganden när det gäller köken vid Skuru skola och Sigfridsborgsskolan. Skälet är att 
köken inte uppfyller hygieniska och andra krav. 

Den dåliga miljön har varit känd länge, och miljöenheten har under flera år påpekat att något 
måste göras för att förbättra de hygieniska förhållandena. 

Den bristfälliga arbetsmiljön som de nämnda skolorna erbjuder har också lett till en anmälan 
enligt arbetsmiljölagens kap 6 § 6a (en så kallad 6:6a-anmälan) till Arbetsmiljöverket. 

Vi tycker det är mycket allvarligt – vid sidan av de hygieniska förhållandena – att dessa 
arbetsmiljöproblem har uppstått. För att personalen ska kunna utföra sitt arbete är 
arbetsmiljön en central fråga.  

En kommun som ska ”vara bäst på att vara kommun” borde väl lämpligen också var bra (eller 
varför inte bäst) också på arbetsmiljön. 

Vi vill fråga kommunstyrelsens ordförande  

• vad du kommer att göra för att se till att arbetsmiljön förbättras från dålig till bra i de 
nämnda skolorna? 

• hur planeringen för kommunens arbetsmiljö ser ut. 

Nacka den 10 oktober 2013 
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